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وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: در توفیقات 
و دستاوردهای وزارت ارتباطات در دو سال گذشته 

بانوان جایگاه و نقش پررنگی داشته اند.
به نقل از وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، عیسی زارع پور، 
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات به مناسبت هفته کرامت زن و 
مادر با مشاوران امور بانوان وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، 
ســازمان ها و شرکت های تابعه و جمعی از فعالان امور بانوان 

وزارت ارتباطات دیدار کرد.
زارع پور ضمن تقدیر از بانوان وزارت ارتباطات که نمایندگان 
آنها در این جلسه حضور داشتند، گفت: در بخش های گوناگون 
وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات و دستگاه های تابعه، بانوان 

نقش و جایگاه قابل توجه ای دارند و در موفقیت های کسب شده 
نقش محوری دارند.

زارع پور خاطرنشــان کرد: با توجه به اعتقادی که نسبت به 
نقش بانوان داریم توجه ویژه ای به حوزه بانوان مخصوصاً بانوان 
متأهل و دارای فرزند داشــته ایم چراکه کار بسیار سخت تری 
 دارند و باید به مســائل خانه و خانواده نیز توجه ویژه داشــته 

باشند.
وی افزود: برنامه ریزی ها باید به گونه ای باشد که حضور بانوان 
در فضای کار و اجتماع و پیشــرفت کشور، ضربه ای به بنیان 
خانواده وارد نکند و این موضوعی است که باید به شکل جدی 
دنبال شود و قانون جوانی جمعیت هم تلاشی در این راستا بود 

که تسهیلاتی را برای بانوان فراهم کند.
زارع پور تصریح کــرد: باید ضمن فراهم کردن زمینه برای 
فعالیت بانوان در اجتماع کاری کنیم که به رسالت اصلی بانوان 
که گرم نگاه داشتن کانون خانواده است آسیبی وارد نشود و ما 
هم در وزارت ارتباطات تلاش می کنیم که این مسیر را دنبال 

کنیم.
در ابتدای این جلسه بانوان حاضر، بی واسطه و صریح به بیان 
نقطه نظرات، دغدغه ها و درخواست های خود پرداختند که وزیر 
ارتباطات برای برخی از آنها به طور مستقیم دستوراتی صادر 
کرد و برخی دیگر نیز مقرر شد از سوی معاونت توسعه سرمایه 

انسانی و مدیریت منابع این وزارتخانه مورد پیگیری قرار گیرد.

زارع پور مطرح کرد:

نقش بانوان در توفیقات و دستاوردهای وزارت ارتباطات پررنگ بوده است
دهقانی فیروزآبادی اعلام کرد:

 اختصاص وام قرض الحسنه ۵۰۰ میلیونی 
به بانوان فناور یک رویداد

معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان از اختصاص وام قرض الحســنه 
۵۰۰میلیون تومانی به بانوان فناور و کارآفرین سخنران در گردهمایی بانوان 

موفق و فعال در حوزه فناوری و مشارکت اجتماعی خبر داد.
روح الله دهقانی فیروزآبادی با اشاره به رویداد »مادرانه، فناورانه« که در تالار دکتر ربیعی دانشگاه 
صنعتی شریف برگزار شد، درباره نسبت بین زن و کارآفرینی، گفت: وقتی از کارآفرینی سخن به میان 
می آید، دو گزاره قابل طرح است؛ نخست اهمیت کارآفرینی و دوم اهمیت و ارزش کارآفرین شدن.

وی کارآفرینی را از کارآفرین شدن مهم تر خواند که به باور او، کارآفرین شدن کاری به غایت دشوار 
است و اگر در افراد این خاصیت نباشد و صرفا متاثر از تجربیات کارآفرینان موفق به این حیطه ورود 
کرده باشند، بی تردید، تجربه موفقی نخواهند داشت و اساسا هر کسی لازم نیست، کارآفرین شود.
دهقانی فیروزآبادی با بیان اینکه اهمیت و ارزش کارآفرینی موضوعی است که همه می توانیم درک 
کرده و به آن اهتمام داشته باشیم، افزود: گاهی باور به کارآفرینی و قرار گرفتن در کنار یک کارآفرین 
موفق اثرگذاری بیشتری دارد.وی ادامه داد: کارآفرینی دو صفت بارز دارد؛ نخست، خلقت و خلاقیت 
و دوم تربیت و ربوبیت و زنان، به حق در خلق کردن و پرورش دادن از جایگاه ویژه تری در مقایسه 
با مردان برخوردارند. این صفت الهی است و  خلق، خلاقیت و خالقیت در وجود زن آفریده شده 
است.دهقانی فیروزآبادی با بیان اینکه تربیت و ربوبیت صفت بعدی خداوند است، تصریح کرد: این 
صفت الهی )ربوبیت( هم در وجود زن به شکل ویژه ای نهاده شده است و به همین دلیل هم هست 
که زنان در همه جای دنیا در کارهای سختی که نیازمند خلاقیت و صبر است، همچون توسعه 
فناوری موفق تر عمل می کنند.به نقل از معاونت علمی ریاست جمهوری، فرزانه دانشمند، فعال در 
حوزه هوش مصنوعی و صنعت نفت؛ بهاره صفارنیا، فعال در حوزه مشارکت اجتماعی؛ فریبا فهیم 
یحیایی، فعال حوزه پژوهش و فناوری؛ زیبا عزیزی، چهارمین دختر برتر روستایی جهان؛ الهام زند، 
مدیر پروژه مستند مادران ایرانی؛ فاطمه چهرئی، مدیرعامل یک شرکت خلاق؛ خدیجه سعیدپور، 
بانوی کارآفرین نمونه کشوری و بهار صالحی، مدیر یک کافه کتاب از بانوان کارآفرین و نوآوری در 

این رویداد بودند که تجربیات  خود را با حاضرین به اشتراک گذاشته بودند.

با تولید یک زیست حسگر نانویی میسر شد:
 تشخیص زودهنگام سرطان ریه

 از طریق آزمایش خون
با همکاری دو شرکت و ادغام فناوری ها، زیست حسگر نانویی ساخته شده که 

امکان تشخیص سرطان ریه را از طریق آزمایش خون فراهم می کند.
شــرکت هیدروگراف کلین پاور اعلام کرده اســت که محصول گرافن پرچمدار آنها موسوم به 
FGA-1 با موفقیت در زیست حسگرهای پزشکی شرکت هاوکی بیو )Hawkeye Bio( مورد 
استفاده قرار گرفته است. هدف از ساخت این حسگرها، تشخیص زودهنگام سرطان ریه است.دلیل 
استفاده از گرافن شرکت هیدروگراف کلین پاور توسط هاوکی بیو، خلوص و کیفیت گرافن این شرکت 
است. هاوکی بیو، یک شرکت فناوری پزشکی مستقر در لس آنجلس است که حسگری ساخته که 
فعالیت آنزیم ها را تشخیص داده و با این کار امکان تشخیص بهتر بیماری های التهابی مزمن مانند 
سرطان یا خود ایمنی را امکان پذیر می کند. این حسگر همچنین با استفاده از نمونه زیستی که به 
صورت غیر تهاجمی از بدن گرفته می شوند، مانند خون، ادرار، بزاق یا بازدم، از آنها برای انجام آزمایش 
سرطان ریه در مراحل اولیه، استفاده می کند.به گفته مدیرعامل شرکت هاوکی بیو، از گرافن هیدروگراف 
کلی پاور برای تولید زیست حسگرها به منظور تشخیص سرطان ریه استفاده می شود. فرآیند تولید 
هیدروگراف کلین پاور به طور تکرار شونده امکان تولید محصول با خلوص 99/8 درصد را فراهم 
کرده که از نظر شکل هندسی نیز به گونه ای است که می توان از آن برای تشخیص بیماری استفاده 
کرد. عملکرد بهینه سیگنال به نویز گرافن در این زیست حسگر به آن اجازه می دهد تا آزمایش خون 
در مراحل بسیار اولیه سرطان ریه بتواند فرآیند تشخیص را انجام دهد.این حسگر تغییرات پیچیده ای 
در آنزیم ها را ردیابی می کند و با این کار حساسیت از واکنش زنجیره ای پلیمراز )PCR( نیز بیشتر 
می شود و همچنین از نظر سهولت کاربرد از ایمونوسوربنت مرتبط با آنزیم ELISA مطلوب تر است. 
از نظر عملکرد نیز این حسگر نانویی بهتر از توالی یابی نسل بعدی )NGS( بوده و هزینه آن بسیار 
کمتر است.به نقل از ستاد نانو، هیدروگراف کلین پاور، گرافن و مواد دیگر را با استفاده از فناوری خود 
یعنی سیستم انفجار هایپریون، تولید می کند. این فناوری برای مقیاس تجاری ایده آل است. شرکت 
هیدروگراف کلین پاور به طور فعال فرآیند اختصاصی و انحصاری خود را برای تولید گرافن، هیدروژن 

و سایر مواد راهبردی با قیمتی رقابتی و اثرات منفی زیست محیطی اندک تجاری سازی کرده است.

ادامه از صفحه یک
فرزین گفت: در دهه 9۰ به دلیل تحریم ها نتوانست ناترازی را از طریق استقراض کند چرا که اجازه نداشت. 
در نتیجه از بستر بانک ها و انتقال برخی هزینه ها به بانک ها این مشکلات را حل کند و هر چه دولت در 
این دوره پیش رفت و تحریم ها نیز افزایش یافت ناترازی بانک ها بیشتر شد و امروز بخش زیادی از ناتراری 

بانک ها نتیجه فشاری است 
که پول تنها به آنها وارد کرده اند.رییس کل بانک مرکزی همچنین معتقد است: در دهه 8۰ چون مجوز بانک 
خصوصی داده شد ولی نظام نظارتی کشور آماده این مسأله نبود و بانک مرکزی نیز آمادگی ورود و کنترل به این 
بانک ها را نداشت و بانک ها هم شروع به بنگاه داری کردند که هنوز اقتصادایران در حال رنج است و در دهه 
9۰ تشدید شد که اکنون با یک ناترازی فاجعه بار مواجه ایم. البته بانک مرکزی توان نظارت بر شرایط جدید را 
نیز نداشت. این عضو شورای پول و اعتبار همچنین بیان کرد: ما با مجموع ناترازی هایی مواجه ایم که باید برای 
مسأله راهکارهایی داشته باشیم. ما در بانک مرکزی دو دسته سیاست داریم یا اصلاح و سیاست گذاری و احیا 
دوباره می کنیم یا منحل می کنیم که 8 بانک اکنون برنامه اصلاح گرفته اند و پایش عملکرد ماهانه هم دارند و 
امیدواریم در طی این برنامه اصلاحات لازم را انجام دهند که در غیر این صورت باید به سمت انحلال و اجرای 
ماده ۳9 برویم چون باید بانک خودش را تراز کند.وی ادامه داد: در خصوص توقف و انحلال برنامه مشخصی 
داشتیم که سه موسسه باید منحل می شد که نور منحل شد و کارهای انحلال توسعه نیز شده و برای موسسه 

دیگری هم انجام می شود.
 دولت و بانک مرکزی 

در انحلال بانک ها و موسسه های ناتراز مصمم هستند
رفع ناترازی بانک ها و موسسه های ناتراز به عنوان عامل موثر در رشد نقدینگی و تورم مورد توجه دولت و بانک 
 ـسه  مرکزی بود و گواه آن صحبت های وزیر اقتصاد و سخنگوی اقتصادی درباره ادامه فرایند انحلال آنها در دو 
سال آینده است.موضوع ناترازی بانک ها به عنوان یکی از عوامل موثر بر رشد پایه پولی و نقدینگی و تاثیر آن 
بر تورم مدت هاست که مورد بحث مسوولان اقتصادی کشور و شخص رییس جمهور بوده است.»محمدرضا 
فرزین« در همان روزهای نخست انتصاب خود در ساختمان شیشه ای میرداماد بر رفع ناترازی بانک ها تاکید 
داشت و اردیبهشت ماه امسال با تاکید بر اینکه اجرای دقیق و موثر سیاست پولی برای کنترل نقدینگی و تورم با 
وجود بانک های ناتراز امکان پذیر نیست از مهلت ۶ ماهه )تا شهریور 1۴۰۲( به بانک ها و موسسه های ناتراز برای 
اصلاح خود خبر داد. البته در کنار مهلت زمانی برنامه هایی نیز برای ترمیم در اختیار بانک ها قرار گرفت. رئیس 
جمهوری چند ماه بعد )چهارم مردادماه( در جلسه هیات دولت با اشاره به موضوع ناترازی و اضافه برداشت برخی 
بانک ها اشاره و تاکید کرد هیچ تاخیری در تعیین تکلیف و رسیدگی به عملکرد بانک های متخلف پذیرفته نیست 

و بایستی اقدامات لازم در این زمینه انجام شود.
نخستین اقدام در برخورد با بانک ها و موسسه های ناتراز هشتم مهرماه موسسه اعتباری توسعه منحل شد و 
کمتر از دو ماه بعد )1۰ آذرماه( موسسه اعتباری نور منحل و سپرده های آن به بانک ملی منتقل شد. البته در 
این جابجایی بارها مسوولان اقتصادی تاکید کردند که هیچ کدام از مشکلات و بدهی ها به بانک ملی منتقل 

نشده است.
سیاست برخورد با بانک ها و موسسه های ناتراز هنوز هم با جدیت دنبال می شود و رئیس کل بانک مرکزی در 

همایش اقتصاد ایران اعلام کرد که یک موسسه دیگر نیز تا پایان سال منحل می شود و هشت بانک ناتراز نیز 
برنامه اصلاح و سیاست گذاری احیای بانک های ناتراز را دریافت کرده اند.

رئیس جمهوری در شصت و سومین اجلاسیه سالانه مجمع عمومی و فوق العاده بانک مرکزی بر نظارت جدی 
و حساسیت ویژه نسبت به اضافه برداشت بانک ها و برنامه ریزی برای جلوگیری از این رویه در بانک مرکزی 
را مورد تاکید قرار داد و گفت: بانک مرکزی باید نسبت به تجدیدنظر ارزیابی در اضافه برداشت ها نیز نظارت و 
دقت کافی داشته باشد که این ارزیابی ها مبتنی بر اطلاعات درست و واقعی باشد نه اطلاعات نادرست و موهوم.

وزیر اقتصاد سه شنبه گذشته در نشستی با موضوع فساد به انحلال بانک های تاتراز در دولت سیزدهم اشاره 
کرد و گفت: امسال دو موسسه مالی را منحل و تا پایان سال یک موسسه دیگر را نیز تعیین تکلیف می کنیم.

وی افزود که در دو - سه سال نیز این مساله را بدون رودربایستی با بانک ها و موسسات مالی متخلف ادامه 
می دهیم و این اتفاق در سال 1۴۰۳ نیز برای برخی موسسات بانکی می افتد. البته وزیر اقتصاد تاکید می کند که 
نباید مردم از نگران انحلال بانک های ناتراز باشند و باید مطمئن باشند که پول آنها از دست نمی رود. وزیر اقتصاد 

در این نشست اطمینان می دهد که مساله بانک های ناتراز حل و فصل می شود.
به اعتقاد بسیاری از کارشناسان و صاحبنظران در عرصه نظام بانکی ریشه ناتراژی نظام بانکی به بیش از یک 
دهه قبل بازمی گردد و در دولت وقت مسوولان اقتصادی با جدیت به دنبال علاج ناترازی بانک ها و موسسه های 
اعتباری هستند تا از این طریق مانع رشد نقدینگی و ایجاد تورم شوند البته این اطمینان را هم می دهند که 

مشکلی برای دارندگان حساب در این بانک ها و موسسه ها به وجود نمی آید.
دلایل ناترازی بانک ها و راهکارهای آن از زبان کارشناسان و مسئولان

 کارشناسان بدهی دولت به بانک ها، عدم نظارت بانک مرکزی، اعطای تسهیلات به بخش های غیرمولد 
و سفته بازی را مهم ترین علت ناترازی بانک ها عنوان کردند.یکی از نشست ها در دومین روز همایش اقتصاد 
به اصلاح ساختار و رفع ناترازی بانک ها پرداخت.در این نشست سید مهدی حسینی دولت آبادی، مشاور وزیر 
اقتصاد گفت: تورم بالا به دلیل رشد نقدینگی بالا و بی کیفیت در یک دهه گذشته رخ داده است؛ همچنین 
اعطای تسهیلات موجب خلق پول می شود.وی بیان کرد: ناترازی بانک ها و بدهی آنها به دلیل عوامل داخلی 
و بیرونی است در عوامل داخلی ساختار حاکمیت شرکتی مهم ترین علت ناترازی است و بخش عمده مطالبات 
بانک ها بدهی دولت و دستگاه های دولتی است که نقدشوندگی ندارد و در بانک خصوصی نیز بخش قابل توجه 

تسهیلات به شرکت های مرتبط پرداخت می شود که این امر ناترازی است.
حسینی ضعف نظارت بانک مرکزی را از دیگر عوامل داخلی موثر در ناترازی بانک ها دانست و گفت: بانک 
مرکزی قدرت و اســتقلال لازم برای برخورد با بانک های ناتراز نداشته است و انباشت ضعف نظارت بانکی 

موجب ناترازی شده است
بانک های ناترازی وجود دارد که قابل احیا هستند

وی گفت: از عوامل خارجی موثر بر ناترازی بانک ها عدم پیگیری بانک ها در دریافت مطالبات آن هاست و 
در نتیجه چارچوب انگیزشی بازپرداخت تسهیلات با مشکل مواجه شده است البته باید توجه داشته باشیم که 
تحریم ها و مطالبات ارزی در ناترازی موثر است.حسینی گفت: برای اصلاحات ساختاری در ناترازی بانک ها 
اولین نکته مهم این است که بانک های غیر قابل احیا شناسایی و تعیین تکلیف شود، برای نمونه موسسه نور که 
تاخیر چهار ساله برای تعیین تکلیف آن زمان صرف شد اگر پیش از این انجام می شد هزینه ها کاهش می یافت.

وی ادامه داد: بانک های ناترازی وجود دارد که قابل احیا هستند و برخی از آنها مطالباتی از دولت دارند که با 
افزایش سرمایه احیا می شود .

در ادامه رسول بخشی دستجردی عضو هیات علمی دانشگاه اصفهان گفت: برای تنظیم ترازنامه بانک ها باید 
اقدامات اساسی در خارج از حوزه بانکی انجام شود که بخشی از آن به وزارت اقتصاد مربوط می شود.

وی بیان کرد: نقدینگی متغیر درون زا است و باید درون زا کنترل شود و اگر قرار است با تنظیم ترازنامه بانک ها 
اصلاح شود بنگاه های اقتصادی ورشکست می شوند.

این استاد دانشگاه تاکید کرد: بایستی اقداماتی انجام دهیم که اقتصاد و بنگاه خود تمایلی به دریافت تسهیلات 
نداشته باشد برای این منظور می توان نرخ بهره بانکی را کاهش داد و جلوی سفته بازی را گرفت.

سیاست دولت حل ناترازی بودجه است
کامران ندری عضو هیات علمی دانشگاه امام صادق نیز در این نشست گفت: ناترازی بانک ها معلول ناترازی 
بودجه، صندوق ها و موارد دیگر است.وی ادامه داد: در حال حاضر سیاست دولت بر این است که ناترازی بودجه 

را با کنترل ترازنامه بانک ها کاهش دهد؛ اما معتقدم سیاست های کنونی نتیجه نمی دهد.
ندری درباره دیگر عوامل مهم ناترازی بانک ها اظهار داشــت: بخشــی از ناترازی بانک ها مربوط به خود 
بانک هاست، برای نمونه می توان به حاکمیت شرکت های دولتی، دسترسی بانک ها به منابع بانک مرکزی، 

نداشتن زیرساخت مناسب برای اعلام ورشکستگی بانک ها، سرکوب نرخ بهره اشاره کرد .
وی تصریح کرد: یکی از راهکارهای اصلاح ناترازی اصلاح ساختار بودجه و کسری بودجه است و بهترین راه 
تامین کسری بودجه از طریق نظام بازار و انتشار اوراق است.وی تاکید کرد: دولت باید هزینه ها را مورد بازنگری 
قرار دهد و در کنار آن نظام مالیاتی را اصلاح کند و اگر نظام مالیاتی اصلاح نشود افرادی که درآمد کمتری دارند 
مالیات بیشتری می دهندندری گفت: مقررات زدایی مسأله ای است که باید مورد توجه قرار گیرد و باید رقابت 
جایگزین انحصار شود.وی تصریح کرد: توصیه می کنم دولت از فریز کردن قیمت ها دست بردارد و قیمت ها به 

ویژه حامل های انرژی به صورت تدریجی افزایش یابد
یکی از ناترازی جدی دولت که ناترازی بودجه ای است

در پایان نشست، محمد شیریجیان معاون اقتصادی بانک مرکزی گفت: ناترازی نظام بانکی سه علت دارد؛ 
مشکلات ساختاری نظام بانکی، مناسبات مالی میان دولت و شبکه بانکی و مناسبات مالی بین بانک مرکزی 
و شبکه بانکی است.وی اظهار داشت: عمده ناترازی بانک ها به ناترازی نقدینگی بازمی گردد و در این شرایط 
جریان ورود و خروج منابع بانک ها دچار مشکل شدند؛ زیرا نظام بانکی توقع تامین مالی دارد که با برنامه تعریف 

شده آن متفاوت است.
معاون اقتصادی بانک مرکزی گفت: نظام بانکی بر رفتار مشتریان نظارت درستی ندارد و بیشتر نظارت ها 
معطوف به پیش از تخصیص تســهیلات است، اما پس از نظارتی وجود ندارد و در نتیجه این اقدام انحراف 
تسهیلات از بخش مولد رخ می دهد.شیریجیان ادامه داد: در اعطای تسهیلات و هدایت اعتباری مناسب نداریم و 

اولویت تامین مالی مشخص نشده است و تسهیلات تکلیفی حداقل بازدهی اقتصادی را خلق می کند.
وی تاکید کرد: یکی از ناترازی جدی دولت که ناترازی بودجه ای است از نظام بانکی تامین می شود و طبق 
آخرین آمار میزان بدهی دولت ۷89 همت است و سازوکاری برای تسویه آن تعریف نشده و این بدهی جزو 
دارایی منجمد بانک ها محسوب می شود و خود موجب ناترازی شبکه بانکی می شود. معاون اقتصادی بانک 
مرکزی درباره راهکارهای رفع ناترازی بانکی گفت: یک سری اقدامات برای دوران گذار باید اندیشید و در این 
راستا سیاست گذار عملیات بانک های ناتراز را فریز کرده و محدودیت هایی در اعطای تسهیلات لحاظ کرده 
همچنین مدیریت سهامداری بانک ها سلب شده و به دولت واگذار شده است و در ادامه فروش دارایی منجمد، 

افزایش سرمایه و خروج دارایی موهومی از اقداماتی است که در بلندمدت اندیشیده شده است.

گوگل سیستم انتقال فایل جدیدی که با همکاری سامسونگ ساخته است را در نمایشگاه 
فناوری CES لاس وگاس رونمایی کرد.

گوگل در سال ۲۰۲۰، ابزار اشتراک گذاری فایل Nearby Share را معرفی کرد تا اشتراک گذاری فایل ها 
بین دستگاه ها را برای کاربران راحت کند. سامسونگ هم ابزار مشابه خود را به نام Quick Share، عرضه 
کرده بود. اکنون، گوگل و سامسونگ دو ویژگی »اشتراک گذاری نزدیک« )Nearby Share( و »اشتراک 

گذاری سریع« )Quick Share( را ادغام کرده و سیستم انتقال فایل جدید Quick Share را معرفی 
کرده اند. این تحول هیجان انگیز، جایگزین ویژگی Nearby Share گوگل می شود و به منزله یک تغییر 

استراتژیک به سوی راه کارهای یکپارچه است.
بر اساس گزارش گیزچاینا، این سیستم، وعده »بهترین های هر دو جهان« را می دهد و از نقاط قوت هر دو 
پلتفرم برای ایجاد یک گزینه پیش فرض داخلی برای اشتراک گذاری محتوای همتا به همتا در دستگاه های 

اندروید و Chrome OS اســتفاده می کند. به علاوه، همکاری گوگل با تولیدکنندگان بزرگ رایانه های 
شخصی مانند ال جی، راه را برای پیش نصب این سیستم انتقال فایل در رایانه های شخصی ویندوز در آینده 

هموار می کند و دامنه آن را فراتر از قلمرو تلفن همراه، گسترش می دهد.
 Nearby از ماه آینده برای دســتگاه هایی که مجهز به Quick Share سیســتم انتقال فایل جدید

Share هستند، قابل دسترس می شود.

دورنمای انحلال بانک ها و موسسه های ناتراز
»امروز« از سیاست های جدید اقتصادی دولت گزارش می دهد

سیستم انتقال فایل جدید توسط گوگل و سامسونگ رونمایی شد

اخبار کوتاه 

محققان کامپوزیت بروسیت/گرافن را ساختند که از خواص جالبی 
برخوردار بوده و می تواند برای بهبود ادوات الکترونیکی استفاده شود.
 ۲)Mg)OH، محققان دانشگاه بولونیا یک لایه ازجنس بروســیت منیزیم
، ســاختند که با گرافن تقویت شده اســت. بروسیت منیزیم یک ماده دو بعدی 
اســت که به راحتی توسط لایه برداری )همانند گرافن از گرافیت( تولید می شود. 
این لایه های منفرد از جنس بروسیت منیزیم می تواند برای ایجاد کامپوزیت های 
واندروالسی استفاده شود، ساختارهایی که به صورت لایه لایه  از جنس های مختلف 
روی هم قرار می گیرند.شبیه سازی های اولیه نشان داد که کامپوزیت های بروسیت/

گرافن می توانند خصوصیات الکترونیکی )موقعیت مخروط دیراک با توجه به سطح 
و شــکاف باند( را تغییر دهند. این نتایج می تواند برای کاربردهای مختلف مانند 
الکترونیک جالب توجه باشد.بروسیت یک ماده معدنی طبیعی است که به دلیل 
ویژگی های منحصر به فرد آن به عنوان یک شــریک امیدوارکننده برای گرافن 
شناخته می شود. این مطالعه بر نیاز به مواد دوبعدی قابل اعتماد تکیه دارد، موادی 

که هم آبگریز باشند و هم از صافی سطح برای تقویت تحرک حامل ها برخوردار 
باشد. بروسیت، با خصوصیات ذاتی خود، به عنوان کاندیدای عالی برای این نقش 
در توسعه دستگاه های نانوالکترونیک شناخته می شود.این تیم با استفاده از روش 
تئوری عملکردی چگالی بررسی دقیقی روی این ساختار انجام داد و در این بین، 
به مطالعه تعامل بین یک لایه بروســیت منفرد و گرافن و اثرات آن بر ساختار و 
خصوصیات الکترونیکی کامپوزیت پرداخت.کامپوزیت های بروسیت-گرافن بسته 
به انباشت کریستالوگرافی و وجود نقص نقطه ای می تواند خصوصیات الکترونیکی 
گرافن را تغییر دهد. این تغییرات شامل تغییر موقعیت مخروط دیراک نسبت به 
سطح فرمی و شکاف باند است. این نتایج نشان می دهد که ناهمگونی، که توسط 
تعامل ضعیف واندروالس در لایه های این کامپوزیت به وجود می آید، می تواند برای 
تنظیم دقیق خواص این مواد کامپوزیتی مهندسی شوند.این پروژه یک گام رو به 
جلو در درک و یافتــن راه های جدید برای طراحی مواد دو بعدی با خصوصیات 

الکترونیکی و فیزیکی متناسب است.

متخصصان یک شــرکت دانش بنیان موفق بــه تولید انواع 
پرینترهای ســه بعدی رزینی و پلیمری شــده اند که قطعات 
 پرینت شده با آنها در انواع تجهیزات و کاربردها قابل استفاده 

هستند.
به نقل از معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، بهرام 
کاظمی از محققان طرح، حوزه فعالیت این شرکت را تولید پرینترهای سه بعدی 
عنوان کرد و گفت: شرکت ما بر طراحی و ساخت انواع پرینترهای سه بعدی 
متمرکز شــده و موفق به ساخت پرینترهای ســه بعدی  FDM، رزینی و 
پرینترهای FDM دما صنعتی شده ایم. پرینترهای اف دی ام دما صنعتی برای 

پرینت پلیمرهای صنعتی مانند پلی کربنات و پلی آمید کاربرد دارند.
وی با بیان اینکه فناوری های به کار رفته در این پرینترها متفاوت است، اظهار 
کرد: پرینترهای FDM معمولاً فیلامنت ها و رشته های پلیمری را پرینت 
می کنند ولی پرینترهای رزینی، فتورزین ها را با استفاده از اشعه UV لایه به 

لایه خشک و پرینت می کنند.
این محقق خاطر نشان کرد: ما بر روی پرینترهای رزینی که فناوری آن مبتنی 
DLP به عنوان یکی از جدیدترین فناوری های پرینت رزینی است تحقیقاتی را 
در دستور کار داریم. این فناوری جزو فناوری های »های تک« به شمار می رود.
ایــن فعال فناور با تاکید بر اینکه پرینترهــای FDM دماهای صنعتی در 
مقیاس صنعتی تولید شده است، گفت: محصولات نهایی تولید شده از این پرینتر 
 در حد نمونه اولیه نیســت بلکه می توان قطعات تولید شده از آن را دستگاه ها 

استفاده کرد.
کاظمی، کاربرد پرینترهای رزینی را در طلا و جواهر ســازی و دندان سازی 
دانســت و توضیح داد: این پرینتر می تواند نمونه اولیه دندان فرد را پرینت کند 
و در جواهرسازی نیز می توان با یک نوع رزین ریخته گری، نمونه ها را پرینت 
و در ســیلندر قرار داد تا فرآیند ریخته گری دقیق انجام شود و در نهایت طلا 

ساخته شود.

 ساخت کامپوزیتی با خواص عجیب
 با کمک »شریک گرافن«

 ساخت پرینترهای سه بعدی پلیمری و رزینی
 توسط دانش بنیان ها

از شــرکت های دانش بنیان  محققان یکی 
مستقر در دانشکده تجارت و مالیه دانشگاه 
تهران موفق به تولید محصولات دانش بنیان 
حفظ و تأمین امنیت در حوزه فناوری اطلاعات 

و جلوگیری از حملات سایبری شدند.
زهرا باقری، مدیر این شرکت دانش بنیان، با بیان این که 
این گروه بیش از ۲۰ سال سابقه فعالیت در حوزه آموزش 
فناوری اطلاعات و زیرســاخت امنیت دارد، درباره علل 
حضور این هلدینگ دانش بنیان در دانشــکده تجارت و 
مالیه دانشــگاه تهران، گفت: از آنجا که بازار مالی نظیر 

فین تک، ایکامرس و ... بخش بزرگی از بازارهای آینده را تشکیل می دهند، این شرکت 
دانش بنیان در دانشکده تجارت و مالیه دانشگاه تهران مستقر شده است.وی با اشاره به 
ضرورت تأمین امنیت برای سرمایه های تجاری و مالی، ادامه داد: حفظ امنیت تاریخچه 
طولانی دارد و از گذشته های دور بشر برای محافظت از اشیاء ارزشمند خود از قفل و کلید 
استفاده می کرده است، اما امروز قفل ها شکل دیگری به خود گرفته و امنیت را در قالب 
تجهیزات سخت افزاری مثل دزدگیر، دوربین مداربسته و ... می بینیم و در زمینه محصولات 
نوین نرم افزاری و به ویژه در زمینه انتقال داده ها و پول نیازمند تأمین امنیت به شکلی متفاوت 
هستیم. مدیر این شرکت دانش بنیان با بیان این که آزمایشگاه صنعتی ما برای حفظ و تأمین 
امنیت این تجهیزات و نرم افزارها راه اندازی شده است، خاطرنشان کرد: در دانشکده تجاری 
و مالیه دانشگاه تهران عموماً افرادی فارغ التحصیل می شوند که با بازار پولی مالی در ارتباط 
هستند، پس باید نگرش حفظ و تأمین امنیت در مرحله آموزش این دانشجویان ایجاد و 
تقویت شود. باقری با بیان این که شماری از این فارغ التحصیلان هم می توانند جذب این 
شرکت دانش بنیان  شوند، افزود: بخشی دیگری از این دانشجویان به عنوان متخصص این 
حوزه جذب فضای کار می شوند. هدف دیگر استقرار این شرکت دانش بنیان در دانشکده 

تجارت و مالیه دانشگاه تهران امکان برقراری و تبادل دانش است.
وی با بیان این که افراد فعال در حوزه مالی در عصر فناوری اطلاعات باید درباره امنیت 
دانش کافی داشته باشند، گفت: برای حفظ و ایجاد امنیت در فضای مجازی و دیجیتال باید 
از تجهیزات لازم در زمینه نرم افزار و سخت افزار حوزه امنیت بهره برد و از این نظر ضرورت 
دارد افراد آشنایی و دانش لازم را با مبانی امنیت و روش های تأمین آن کسب کنند.باقری 

با بیان این که برای تک تک تجهیزات سخت افزاری و 
نرم افزاری در صنایع مختلف از صنعت پتروشــیمی و 
نفت گرفته تا شبکه مهم پولی و مالی و بانکی نیازمند 
امن سازی هســتیم، خاطرنشان کرد: رسالت شرکت ما 
برای حفظ و تأمین امنیت این گستره صنایع باعث شده 
تا ما محصولاتی را معرفی کنیم که بخشی از امنیت را 
تأمین کرده و میزان آسیب پذیری ها کاهش یابد.مدیر این 
شرکت دانش بنیان یکی از محصولات را محصول انتقال 
امن برشمرد و درباره کاربرد این محصول توضیح داد: شما 
می خواهید در شــبکه مالی فایلی را از طریق USB یا 
ایمیل و اتوماسیون و ... به شبکه بانکی وارد کنید، این انتقال از هر راهی که باشد باید امنیت 
آن تأمین شود.وی تصریح کرد: در فضای آنلاین و استفاده از بستر دیجیتال در تمام صنایع 
به محصولی برای پیدا کردن هوشمند تهدیدات سایبری نیاز داریم که امکان تأمین امنیت 
سایبری در برابر حملاتی همچون رخداد سایبری فولاد مبارکه اصفهان، راه آهن و شبکه 
سوخت را فراهم می کند.مدیر این شرکت دانش بنیان با بیان این که روزانه موارد زیادی از 
این حملات در کشور رخ می دهد، افزود: هم اکنون بخش بزرگی از داده ها رها هستند و 
کسی برای آنها فکری نکرده است، تنها کافی است یک بازیگر تهدید روی آن بخش 

متمرکز شود تا همه چیز از دست برود.
باقری با بیان این که حفظ و تأمین امنیت برای صنایع ارزش بیشــتری دارد، ادامه داد: 
لازم اســت تک تک دارایی های ارزشمند کشور با روش های استاندارد امنیت اطلاعات 
حفظ و نگهداری شوند.وی با تأکید مجدد بر این که رسالت شرکت ما امن سازی است، 
خاطرنشــان کرد: به همین منظور که این دانشکده به فضای پولی و مالی نزدیک است 
و بخش بسیار مهمی از تهدیدات به این حوزه مربوط می شود، فارغ التحصیلان آن باید با 
مباحث این حوزه آشنا شوند.مدیر این شرکت دانش بنیان با بیان این که اگر حوزه رمز ارز و 
بلاک چین هم نیازمند تأمین امنیت باشد، ما آماده طراحی و ارائه محصول موردنظر هستیم، 
یادآور شد: شرکت ما با تکیه بر دانش و توان فنی قدرتمند خود آماده است تا با تمرکز روی 
انتظارات و خواسته های صنایع و محصولات مختلف، راهکارهای امنیتی متنوعی را در 
قالب محصولات و خدمات جدید عرضه کند.باقری، برنامه  آینده را توسعه محصولات، 

جذب متخصصان این حوزه و صادرات محصولات برشمرد.

ارتباطات  پژوهشــگاه  رییس 
و فناوری اطلاعــات گفت: در 
خصوص تشعشعات شبکه تلفن 
همراه آگاهی بخشــی و توجیه 
اهمیت  دارای  جامعــه  پذیری 

بسیار زیاد است.
به نقل از پژوهشگاه ارتباطات و فناوری 
اطلاعات؛ نشست تخصصی با موضوع 
اثــرات پرتوگیری شــبکه تلفن همراه 
بر ســلامت با تمرکز بر نسل پنجم در 

پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات برگزار شد. این نشست با هدف 
بررسی و تبادل نظر درباره مزایا و معایب استفاده از شبکه های ارتباطی 
نسل پنجم و ارائه راهکارهای بهبود سلامت جامعه در این زمینه تشکیل 
شــد.در این نشست، نماینده هایی از دانشگاه، انجمن حفاظت از اشعه، 
سازمان تنظیم مقررات ارتباطات رادیویی، اپراتورها، سازمان انرژی اتمی 
و یک شرکت پژوهشی حوزه سلامت و جمعی از خبرگان پژوهشگاه در 
این حوزه حضور داشتند و به بحث و بررسی پیرامون اثرات پرتوگیری 
شبکه تلفن همراه بر سلامت با تمرکز بر نسل پنجم پرداختند.در ابتدای 
جلسه گزارشی از عملکرد پژوهشگاه ICT در خصوص اقدامات انجام 
شده در حوزه اثرات پرتوگیری شبکه تلفن همراه بر سلامت ارائه شد و 
در ادامه ســید محمد رضوی زاده رئیس پژوهشگاه ارتباطات و فناوری 
اطلاعات ضمن معرفی و بیان عملکرد پژوهشگاه ICT، اظهار کرد: 
پژوهشگاه در حقیقت بازوی پژوهشی وزارت ارتباطات است، به طوری 
که فعالیت های پژوهشی وزارت ارتباطات در این مرکز صورت می گیرد 
البته همواره در تلاش هستیم که نقش مؤثری در کل جامعه آی سی تی 
کشور داشته باشیم به عنوان مثال برگزاری همین جلسه که نمایندگان 
سازمان های مختلف در آن حضور دارند.وی همچنین با اشاره به رشد 
فناوری های ارتباطی به ویژه شــبکه های تلفن همــراه، افزود: امروزه 
با توجه به رشــد فناوری های ارتباطی، استانداردسازی در این حوزه نیز 

رشد کرده اســت و نسبت به 1۰ سال 
پیش، رگولاتوری بسیار پیشرفته تر شده 
است، اما هنوز به پژوهش در این حوزه 
باید ادامــه داد.رضوی زاده تصریح کرد: 
علاوه بر تحقیق و پژوهش در این حوزه 
بسیار مهم که ســلامت مردم در میان 
اســت، همکاری متقابل بین رشته ای 
می بایست بین بخش های فنی مخابراتی 
و بخش هایی که مرتبط با سلامت انسان 
است شکل گیرد، تا بتوانیم دغدغه های 
موجود در جامعه نســبت به موضوع این جلسه را برطرف کنیم.رئیس 
پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات، همچنین با اشاره به موضوع 
اطلاع رسانی و توجیه پذیری در جامعه نسبت به این پدیده، بیان کرد: 
این دغدغه در جامعه فقط برای کشور ما نیست و در همه دنیا وجود دارد، 
و ما ضمن اینکه باید برای این دغدغه ها پاسخ داشته باشیم، باید اطلاع 
رسانی درستی نیز انجام دهیم.رضوی زاده با اشاره به جایگاه پژوهشگاه 
در بحث پژوهش های تشعشعات رادیویی در شبکه های سلولی، گفت: 
ما در پژوهشگاه با برگزاری این چنین جلسات هم اندیشی سعی داریم 
تا این موضوعات را از نظر فنی و پزشکی مورد بررسی بیشتر قرار دهیم، 
زیرا این موضوع بسیار مهمی در جامعه است و اگر نیاز باشد تصمیمی در 
بخش حاکمیت در این خصوص صورت بگیرد خروجی همین جلسات 
است؛ باید تصمیماتی گرفته شود که برای مردم و کشور مفید واقع شود.
گفتنی است در این هم اندیشی متخصصان سلامت در جامعه نیز حضور 
داشتند و این موضوع را از منظر خود مورد بررسی قرار دادند و در پایان با 
ارائه راهکارهای مختلف بر ضرورت همگرایی تصمیم گیری در این حوزه 
تأکید کردند. همچنین مدیران بخش های ارتباطات رادیویی در پژوهشگاه 
ارتباطات و فناوری اطلاعات ضمن دریافت پیشنهادات مطرح شده در 
جلسه، پیگیری های لازم را انجام خواهند داد و از نقطه نظرات متخصصان 

حوزه علوم پزشکی نیز بهره لازم گرفته شد.

 موفقیت فناوران ایرانی در تولید محصولات مؤثر
 در جلوگیری از حملات سایبری

 ضرورت آگاهی بخشی 
درباره تشعشعات شبکه تلفن همراه

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر

نظــر بــه دســتور مــواد 1 و 3 قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت اراضــی و ســاختمان هــای 
فاقــد ســند رســمی مصــوب 1390/09/20 امــاک و متقاضیانــی کــه در هیــأت موضــوع 
مــاده یــک قانــون مذکــور مســتقر در واحــد ثبتــی نوشــهر مــورد رســیدگی و تصرفــات 
ــه  ــده جهــت اطــاع عمــوم ب ــان محــرز و رأی لازم صــادر گردی ــه و بامعــارض آن مالکان

شــرح ذیــل آگهــی مــی گــردد:
اماک متقاضیان واقع در قریه امیر رود پاک 26 اصلی بخش 2 قشاقی

پــاک 900 فرعــی آقــای حبیــب الــه اســامی چلنــدر فرزنــد علــی محمــد نســبت بــه 
ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن بــا بنــای احداثی)کاربری مســکونی( بــه مســاحت 1161/00 

مترمربــع خریــداری بــدون واســطه/ بــا واســطه از آقــای علــی محمــد اســامی.
لــذا بــه موجــب مــاده 3- قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمان های 
فاقــد ســند رســمی و مــاده 13- آییــن نامــه مربوطــه ایــن آگهــی در دو نوبــت بــه فاصلــه 
15 روز از طریــق روزنامــه محلــی / کثیرالانتشــار در شــهرها منتشــر و در روســتاها عاوه بر 
انتشــار آگهــی، رأی هیــأت الصــاق تــا در صورتکیــه اشــخاص ذینفــع بــه آرای اعــام شــده 
اعتــراض داشــته باشــند بایــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی در روســتاها از تاریــخ الصــاق 
در محــل تــا دو مــاه اعتــراض خــود را بــه اداره ثبــت محــل وقــوع ملــک تســلیم و رســید 
اخــذ نماینــد. معتــرض بایــد ظــرف یــک مــاه از تاریخ تســلیم اعتــراض مبــادرت بــه تقدیم 
دادخواســت بــه دادگاه عمومــی محــل نمایــد و گواهــی تقدیــم دادخواســت بــه اداره ثبــت 
محــل تحویــل دهــد کــه در ایــن صــورت اقدامــات ثبــت موکــول بــه ارائــه حکــم قطعــی 
ــا معتــرض،  ــی واصــل نگــردد ی دادگاه اســت و در صورتــی کــه اعتــراض در مهلــت قانون
ــادرت  ــه نکنــد اداره ثبــت مب ــه دادگاه عمومــی محــل ارائ ــم دادخواســت ب گواهــی تقدی
بــه صــدور ســند مالکیــت مــی نمایــد و صــدور ســند مالکیــت مانــع از مراجعــه متضــرر 
بــه دادگاه نیســت. بدیهــی اســت برابــر مــاده 13 آئیــن نامــه مذکــور در مــورد قســمتی از 
اماکــی کــه قبــاً اظهارنامــه ثبتــی پذیرفتــه نشــده، واحــد ثبتــی بــا رأی هیــأت پــس از 
تنظیــم اظهارنامــه حــاوی تحدیــد حــدود، مراتــب را در اولیــن آگهــی نوبتــی و تحدیــد 
حــدود بــه صــورت همزمــان بــه اطــاع عمــوم مــی رســاند و نســبت بــه امــاک در جریــان 
ثبــت و فاقــد ســابقه تحدیــد حــدود، واحــد ثبتــی آگهــی تحدیــد حــدود را بــه صــورت 

اختصاصــی منتشــر مــی نمایــد./ م الــف: 1641399
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/10/23
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/11/07

علی اکبر مقدسی فر
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر6794

آگهی فقدان سند مالکیت
احترامــا جعفــر علیــزاده بــه موجــب درخواســت وارده 
بــا   1402/10/06 مــورخ   140  2626532310001۸0
ــر  ــی دفت ــه گواه ــه ب ــهود ک ــهادت ش ــرگ ش ــه دو ب ارای
ــوده  ــام نم ــیده اع ــل رس ــمی 23۸ آم ــناد رس ــه اس خان
ســند مالکیــت 506312 ج 9۸ ششــدانگ یــک قطعــه 
زمیــن بــا بنــای احداثــی بــه مســاحت 539/55 متــر مربــع 
تحــت پــاک ثبتــی 93 فرعــی از 6 اصلــی بخــش 2 ثبــت 
ــد  ــلیم گردی ــادر و تس ــزاده ص ــر علی ــام جعف ــتان بن چمس
کــه اینــک بــه علــت جابجایــی مفقــود شــده اســت از ایــن 
رو تقاضــای صــدور ســند المثنــی را نمــود لــذا در اجــرای 
ــب در  ــت مرات ــون ثب ــه قان ــن نام ــاده 120 اصاحــی آیی م
ــام  ــی انج ــخاصی مدع ــه اش ــا چنانچ ــی ت ــت آگه ــک نوب ی
معاملــه مــی باشــند ظــرف 10 روز از تاریــخ انتشــار آگهــی 
ــند  ــا س ــت ی ــند مالکی ــل س ــراه اص ــود را هم ــراض خ اعت
معاملــه بــه اداره ثبــت محــل ارائــه و رســید دریافــت 
نماینــد چنانچــه پــس از اتمــام مــدت مقــرر اعتــراض 
ارائــه نگــردد یــا در صــورت اعتــراض اصــل ســند مالکیــت 
ــق مقــررات  ــن اداره مطاب ــه نشــود ای ــه ارائ ــا ســند معامل ی
ــک  ــام مال ــه ن ــی ب ــت المثن ــند مالکی ــه صــدور س ــدام ب اق
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